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Wyciąg nr 4 

z protokołu nr LVI/18 Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu, z dnia 24 września 2018 r. 

- dotyczy interpelacji i zapytań radnych 

Marcin Brambor poinformował, że wpłynęło do niego pismo z Nowotomyskiej Izby 

Gospodarczej, w którym nadmieniono, iż istnieje możliwość dofinansowania przez WZDW 

50% kosztów budowy ścieżki rowerowej do Borui Kościelnej. Temat ten jest naglący i wymaga 

podjęcia decyzji do połowy października. Przewodniczący chciał się dowiedzieć, czy były 

prowadzone w tym zakresie jakieś rozmowy i czy jest szansa na porozumienie. 

Odpowiedź udzielona podczas sesji 

Burmistrz Włodzimierz Hibner poinformował, że odpowiedzi udzielone zostaną na piśmie, 

ale odniósł się do zapytań dotyczących włączenia ul. Poprzecznej do drogi wojewódzkiej 

oraz budowy ścieżki rowerowej do Borui Kościelnej informując, że w bieżącym tygodniu 

odbędzie się spotkanie z przedstawicielami WZDW, na którym te tematy będą poruszone. 

Burmistrz zaznaczył, że jeśli chodzi o ścieżki rowerowej, to trwają prace nad jeszcze jednym 

odcinkiem - w Przyłęku, wzdłuż drogi wojewódzkiej, ponieważ program, o którym wspomniał 

Przewodniczący tzw. 50/50 może objąć także inne ścieżki. Burmistrz wskazał, że w związku 

z tym będą podejmowane starania, aby jak najwięcej ścieżek powstało we współpracy 

z drogami wojewódzkimi. 

Przewodniczący Brambor poprosił o informację zwrotną po odbytym spotkaniu, aby mógł 

odpowiedzieć na ewentualne pytania wnioskodawców w tym zakresie.  

 

 


